
PROJEKT

 PROTOKÓŁ

obrad XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie

z dnia 21 czerwca 2018 r.

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000

Zakończenie obrad o godz. 1230

Ad.  1  Otwarcie  sesji  przez  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej,  stwierdzenie

prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XLII zwyczajnej

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli

radni  Rady Miejskiej  w Miłakowie,  Burmistrz  Miłakowa, Zastępca Burmistrza Miłakowa,

kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi oraz pracownicy urzędu  (wg listy obecności

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady  poinformował,  że na obradach XLII sesji  zwyczajnej  uczestniczy  

14 radnych, stwierdził kworum.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  sesji  (w  załączeniu  do

protokołu). 

Poinformował,  że  w  dniu  18  czerwca  br.  wpłynął  wniosek  od  Burmistrza  Miłakowa  

o  poszerzenie  porządku  obrad  o  punkt:  uchwała  w  sprawie  wynagrodzenia  Burmistrza

Miłakowa. Zaproponował, aby ww. punkt umieścić do porządku obrad w pkt 5h. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek Burmistrza Miłakowa pod głosowanie.

W  wyniku  głosowania  radni  stosunkiem  głosów  13-za,  1-wstrzymujący  przyjęli  wniosek

Burmistrza Miłakowa, umieszczając projekt uchwały do porządku obrad w pkt 5h.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji;

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XLI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie. 

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie.

W wyniku  głosowania,  stosunkiem głosów 13  -  za,  1-  wstrzymujący  protokół  XLI  sesji

zwyczajnej został przyjęty.
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Ad. 4 Informacja z pracy między sesjami 29.05.2018 – 21.06.2018;

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa.

Burmistrz Miłakowa poinformował, że:

1. Odbyły się uroczystości z okazji Dnia Dziecka. W pierwszym dniu uroczystości odbyły się

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym im. Jana Pawła II w Miłakowie z udziałem zespołów 

z Rosji  i  choru męskiego z Niemiec.  Drugi dzień obchodów rozpoczął  się uroczystym

otwarciem placu zabaw w Parku Miejskim w Miłakowie.

2. Odbyły się dwa spotkania robocze z kierownikami jednostek organizacyjnych, sołtysami 

i przedstawicielami organizacji pozarządowych działających na terenie Gminy Miłakowo

ws. organizacji obchodów Dnia Miłakowa.

3. Gmina Miłakowo otrzymała  dofinansowanie w ramach Rządowego  programu budowy

Otwartych Stref Aktywności (OSA). W ramach zadania w miejscowościach Boguchwały,

Książnik,  Głodówko,  Gudniki  i  Stolno  powstaną  siłownie  zewnętrzne  urządzone  

w: 5 urządzeń do ćwiczeń,  stołu do gry w szachy i  warcaby, ławek, kosza na śmieci  

i  nasadzeń  zielonych.   Sołectwa  do  programu  zostały  wybrane  spośród  tych,  które  

w funduszu sołeckim miały  zaplanowane  siłownie  zewnętrzne.  Zadeklarowane  kwoty  

w funduszu zostaną przeznaczone na wkład własny, a brakującą kwotę dofinansuje Gmina

Miłakowo. Całkowita wartość wniosku to 230.000 zł.

4. Odbyły  się  zawody  sportowo-pożarnicze  OSP  na  Stadionie  Miejskim  w  Morągu.  

W zawodach uczestniczyła jednostka OSP z Miłakowa.

5. Uczestniczyłem w szkoleniu z zakresu pozamilitarnych przygotowań obronnych wykony-

wanych  w  organach  administracji  samorządowej  w  Urzędzie  Wojewódzkim   

w Olsztynie. Celem szkolenia było przybliżenie problematyki zadań obronnych realizowa-

nych w ramach planowania operacyjnego, omówiono zakres udziału organów administracji

samorządowej  w ćwiczeniu  wojewódzkim oraz  wskazano obszary  podlegające  kontroli

kompleksowej  Prezesa  Rady  Ministrów  dotyczących  zadań  obronnych  

w województwie.

6. W dniach 15-17 czerwca br. jednostka OSP Miłakowo uczestniczyła w XII Mistrzostwach

Polski Strażaków Ochotników w Ratownictwie Wodnym i Powodziowym Stary Licheń.

Rywalizowali  ze sobą w kilku konkurencjach,  takich jak: budowa wału powodziowego,

wyścig  łodzi  wiosłowych,  rzuty  ratownicze  kołem i  rzutką,  podejmowanie  tonącego  z

wody do łodzi wiosłowej, a także holowanie łodzi wiosłowej łodzią motorową, podejmo-

wanie zagrożonego przez powódź przy użyciu łodzi motorowej i chyba najbardziej spekta-

kularny slalom łodzi motorowych. Były też konkurencje specjalne. Druhowie z OSP Miła-
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kowo  

w klasie łodzi do 40 KM zajęli trzecie miejsce w Polsce, zaś w klasyfikacji generalnej mi-

strzostw ósme na 32 zespoły uczestniczące. Ochotnicy przywieźli nagrody za kwotę 5.000

zł (apteczka ratownicza, poduszka ratownicza,  plecakowy halogen, czek na 2.000,00 zł).

7. Odbyła się I Runda Mistrzostw Polski oraz Pucharu Polski w rajdach przeprawowych ATV

PZM  (Polskiego  Związku  Motorowego) na  terenie  Dworu  w  Wojciechach.  W rajdzie

uczestniczyli przedstawiciele Szwecji, Norwegii i Litwy w sumie 96 zawodników. W ca-

łym przedsięwzięciu brało udział 600-800 osób. Jednostka OSP Miłakowo zabezpieczała

imprezę. Otrzymałem bardzo pochlebne opinie (szczególnie od ekip zagranicznych) odno-

śnie krajobrazów i czystego środowiska jakie gmina Miłakowo posiada. 

8. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Krainy Drwęcy i Pasłęki

oraz w Walnym Zebraniu Związku Stowarzyszeń Kraina Drwęcy i  Pasłęki,  na których

przedstawiono sprawozdania finansowe z działalności za rok 2017, podjęto uchwały ws.

absolutorium  ustępującemu  Zarządowi,  wprowadzono  zmiany  w  statutach  

i przeprowadzono wybory organów na nową kadencję 2018-2021. 

Zostałem wybrany na Wiceprzewodniczącego Zarządu Stowarzyszenia.

9. Odbyła się IX Taneczna Olimpiada Przedszkolaków oraz Wakacyjny Turniej Tańca.

10. W piątek 22 czerwca br. odbędzie się uroczyste zakończenie roku szkolnego szkoły

podstawowej i gimnazjum. Przedszkolaki z Miłakowa i Boguchwał zakończyły rok szkol-

ny 21 czerwca br.

11. Trwają spotkania robocze z przedstawicielami Gminy Gusiev,  który jest  partnerem

w opracowywanym wniosku o dofinansowanie z Programu Transgranicznego Polska- Ro-

sja 2014-2020 na budowę kanalizacji i wodociągu do miejscowości Boguchwały i Książ-

nik.

12. Gmina Miłakowo składała wniosek do Rządowego Programu na rzecz Rozwoju oraz

Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej wdraża-

nego przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego na remont ulicy Szkolną. Niestety nie za-

kwalifikowaliśmy się do dofinansowania. Nie znana jest punktacja oraz kryteria oceniania

wniosku.

13. Odbyło się spotkanie ws. kanalizacji na ul. Olsztyńskiej z przedstawicielem Rejonu

Dróg Wojewódzkich Panem Robertem Dróbką. Problem wystąpił przy wjeździe na par-

king przy kamieniczkach, ponieważ zapada się przy studzience kanalizacyjnej asfalt. Oka-

zało się, że przepusty betonowe od kanalizacji rozsypują się i należy przez weekend za-

mknąć ruch i wymienić rury kanalizacyjne. 
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14. W siedzibie OSP Miłakowo odbyło się Zebranie Członków WBS, na którym przedsta-

wiono sprawozdanie z działalności banku i Rady Nadzorczej w 2017 roku. 

15. Odbyło się spotkanie ws. termomodernizacji Miłakowskiego Domu Kultury ws. robót

dodatkowych i postępu prac termomodernizacyjnych.

16. Odbyło się spotkanie ws. Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia (SIWZ) do-

tyczącej ogłoszenia przetargu na ścieżkę ekologiczną nad j. Mildzie.

17. Ulicami Miłakowa odbył się VII Rodzinny Rajd Rowerowy.

18. Uczestniczyłem  w Kongresie  Gmin  Wiejskich  i  Zgromadzeniu  Ogólnym Związku

Gmin Wiejskich RP w Poznaniu wraz z Panią Skarbnik i Przewodniczącym Rady Miej-

skiej. Gościem na spotkaniu był Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej oraz Minister Oświa-

ty.

Prezydent RP poinformował, że po zapoznaniu się z wnioskiem Związku o ponowne roz-

patrzenie  Rozporządzenia  w sprawie  wynagrodzenia  wójtów i  burmistrzów bierze  pod

uwagę skierowanie tego problemu do Trybunału Konstytucyjnego. Ponadto prawnicy orze-

kli bardzo dużo wątpliwości w ww. rozporządzeniu.

19. Dnia 11.06.2018 r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym pn: „Budo-

wa chodnika przy ul. Kaszubskiej w Miłakowie wraz z modernizacją istniejącego od-

cinka  chodnika,  budowa chodnika  przy  ul.  Słoneczny  Stok  oraz  utwardzenie  na-

wierzchni drogi przy ul. Młyńskiej wraz z wykonaniem odwodnienia”.

Nr
ofert

y

Nazwa (Firma) i
adres wykonawcy

Część Cena zł
(brutto)

Gwarancja
rękojmia
za wady

Termin
wykonania

Warunki
płatności

1.

Przedsiębiorstwo
Drogowo-

Budowlane „DRO-
BUD” Leszek
Rysztowski

ul. 3 Maja 11/4,
14-300 Morąg

I

II

III

193 402,67

15 882,28

195 234,16

5 lat

5 lat

5 lat

28.09.2018r.

28.09.2018r.

28.09.2018r.

Warunki
płatności
zgodne z

zapisami we
wzorze
umowy

stanowiącej
załącznik do

SIWZ

2.

Przedsiębiorstwo
Budownictwa

Drogowego Sp. z
o.o. ul.

Przemysłowa 13A
14-300 Morąg

I

II

III

159 751,17

12  043,14

126 146,67

5 lat

5 lat

5 lat

28.09.2018r.

28.09.2018r.

28.09.2018r.

Warunki
płatności
zgodne z

zapisami we
wzorze
umowy

stanowiącej
załącznik do

SIWZ

Wpłynęły dwie oferty:
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Bezpośrednio  przed  otwarciem  ofert  Zamawiający  podał,  że  zamierza  przeznaczyć  na
sfinansowanie zadania tj.:

 Część I. Budowa chodnika przy ul. Kaszubskiej w Miłakowie wraz z modernizacją
istniejącego odcinka chodnika
131.270,00 zł brutto

 Część II. Budowa chodnika przy ul. Słoneczny Stok

9.900,00 zł brutto

 Część III. Utwardzenie nawierzchni drogi przy ul. Młyńskiej wraz z wykonaniem

77.500,00 zł brutto
20. W dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie robocze z przedstawicielami Zarządu Dróg

Powiatowych oraz wykonawcą na temat  remontu ulicy Daszyńskiego. Tempo prac jest

zadowalające,  nie  ma  zagrożenia  niedotrzymania  terminu.  Poruszono  także  sprawę

wniosków jakie do gminy wpływają od mieszkańców m.in.  wjazdu na działkę do Pana

Brejniak oraz stanu dróg powiatowych.  

Jurczak D. –  w związku z nie  otrzymanym dofinansowaniem na  ul.  Szkolną  zapytała  o

dalsze plany związane z ww. ulicą.

Burmistrz  -  zostanie  złożony  wniosek  do  Marszałka  Województwa  Warmińsko-

Mazurskiego. Prawdopodobnie we wrześniu bieżącego roku zostanie ogłoszony konkurs z

tego samego programu co zostało wykonane górne osiedle.

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu

obrad.

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem

Gminy Miłakowo na lata 2018-2022;

Smoliński M. – w myśl art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw

lokatorów,  mieszkaniowym  zasobie  gminy  i  o  zmianie  Kodeksu  cywilnego,  rada  gminy

uchwala  wieloletnie  programy  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  gminy.  

W uzasadnieniu został wyszczególniony zakres programu.

Przygotowano  go  na  podstawie  doświadczeń  z  ostatnich  pięciu  lat,  a  opracowano  na

najbliższe pięć lat. 

Jurczak D. zapytała przez kogo były zgłaszane do programu remonty lokali komunalnych.

Smoliński  M.  –  remonty  były  zgłoszone  przez  Miejskie  Przedsiębiorstwo  Gospodarki

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie, która administruje lokale.
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Jurczak  D. -  podziękowała  za  wykonanie  dachu  i  rynien  spustowych  na  budynku  

w miejscowości Głodówko. 

Poruszyła  temat  remontu  budynku  komunalnego  w  Klugajnach,  ponieważ  zgodnie  

z programem planowany jest w 2019 r. 

Radna stwierdziła, że ww. budynek ma bardzo dużo usterek, które były zgłaszane, ale niestety

jak do tej  pory nie zostały wykonane. W chwili  obecnej bardzo niepokojąca jest pęknięta

ściana na budynku. Od czasu przekazania lokalu dla mieszkanki, Spółka zapisuje usterki i nic

z nimi nie robi. 

Smoliński M. – w budynku w Klugajnach problem jest z lokatorką. Zwracano się do niej, aby

na  czas  remontu  budynku  przeniosła  się  do  innego  lokalu,  gdyż  zapada  się  tam  sufit,  

a  wykonanie  renowacji  w  momencie,  gdy  mieszka  tam  lokator  jest  niemożliwe.

Zaproponowano  na  czas  remontu  lokal  socjalny  w  Sąglewie,  ale  niestety  lokatorka  nie

wyraziła zgody.

Jurczak D. zapytała czy lokatorka miała propozycję innego lokalu.

Smoliński M. – tak, oczywiście. Wszystko znajduje się na piśmie. 

Remont stropu budynku był planowany w zeszłym roku, ale nie odbył się ze względu na nie

wyrażenie  zgody  lokatorki  na  przeprowadzkę.  Budynek  jest  stary,  przedwojenny

wybudowany  z  gliny.  Został  przeznaczony  na  lokal  socjalny,  który  powinien  zapewniać

minimum bytowe. 

Jurczak D. – minimum, ale nie może zagrażać bezpieczeństwu. 

Smoliński M. – lokatorka zna zagrożenie. Otrzymała pismo informujące o zagrożeniu, ale  

w dalszym ciągu nie chce opuścić budynku. 

Jurczak  D.  zapytała  czy  gmina  znając  sytuację  budynku  będzie  czekała  kolejny  rok  na

przeprowadzenie remontu. 

Smoliński M. – 29 kwietnia br. dla lokatorki skończyła się umowa najmu. Nie wystąpiła ona 

o przedłużenie umowy, więc może dojść do eksmisji z lokalu. Jest to sprawa bardzo ciężka.

Lokal przeznaczony jest do remontu, ale nie ma obecnie bezpośredniego zagrożenia życia,

dlatego lokatorka jeszcze tam przebywa.  

Antochowski J. -  na dzień dzisiejszy z 70 tys. zł,  które zostały zatwierdzone w budżecie

gminy na  2018 r.  wykorzystano 50% środków tj.  34.000 zł.  Przeprowadzono ogółem 12

remontów mieszkań komunalnych. Pozostałe środki zostaną wykorzystane w drugiej połowie

roku.  Kolejność  wykonywanych  remontów  w  pewnym  sensie  będzie  uzależniona  od

warunków atmosferycznych. 

6



PROJEKT

Jeżeli  w  przyszłości  istniałaby  możliwość  skorzystania  ze  środków  zewnętrznych  to  jest

potrzeba  wykonania  kilku  generalnych  remontów.  Niestety  środki  przyznane  w  budżecie

gminy nie wystarczyłyby nawet na pokrycie kosztów remontu jednego lokalu.  

Na  dzień  dzisiejszy  Miejskie  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  Sp.  z  o.  o.  

w Miłakowie zarządza 112 lokalami komunalnymi, z czego 100 lokali stanowią mieszkania 

w blokach, 12 lokali stanowią samodzielne nieruchomości, a 3 stanowią lokale socjalne.

Smoliński M. – zwrócił się do radnych, aby powyższego planu remontów nie traktowali jako

ostatecznego, ponieważ niektóre remonty ze względu np. na warunki atmosferyczne będzie

należało przyspieszyć.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej ze  względu  na  brak  dalszych  pytań,  przeszedł  do

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 1 - wstrzymujący radni podjęli uchwałę.

b) zatwierdzenia  projektu  „Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania

ścieków na terenie Gminy Miłakowo”;

Antochowski  J.  –  zgodnie  z  ustawą  o  zbiorowym  zaopatrzeniu  w  wodę  i  zbiorowym

odprowadzaniu  ścieków  oraz  niektórych  innych  ustaw,  Spółka  zobowiązana  jest  do

przygotowania  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków.  Obecnie

przyjmowany  jest  przez  radę  gminy  projekt  regulaminu,  który  zostanie  przesłany  do

Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Gdańsku  Państwowego  Gospodarstwa

Wodnego  Wody  Polskie  w  celu  jego  zaopiniowania.  Zaakceptowany  projekt  regulaminu

zostanie następnie odesłany do rady gminy, aby podjąć ostateczną uchwałę o zatwierdzenie

regulaminu, który będzie obowiązywać na terenie gminy Miłakowo.  

Nowo  przyjęty  regulamin  zostanie  umieszczony  na  stronach  internetowych  gminy  oraz

Spółki. Zostaną również podpisane nowe umowy ze wszystkimi wspólnotami, które muszą

zapoznać się z nowo przyjętym dokumentem. 

Spółka jako jednostka samorządowa jest jedynym organem, który ma zezwolenie na zbiorowe

zaopatrywanie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  gminy  Miłakowo.

Obowiązki jakie spoczywają na Spółce są następujące:

 zabezpieczenie dostawy wody dla wszystkich mieszkańców gminy.

Woda  musi  odpowiadać  polskim normom sanitarnym.  Zgodnie  z  ustawą Spółka  robi  na

bieżąco badania własne wody, ale również badania zapowiadane przez Sanepid. Zdarzają się

również wyrywkowe kontrole wody, zarówno na stacji uzdatniania wody w Miłakowie, jak 

i na stacjach w terenie. 
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Ponadto pobierane są  próbki w sklepach czy zakładzie produkcyjnym po to, aby na bieżąco

kontrolować  jakość  wody.  Na  dzień  dzisiejszy  woda  z  wodociągów   jest  bardzo  dobrej

jakości.

 odbiory ścieków,

Spółka posiada bardzo dobrą oczyszczalnię ścieków. Całkowita spłata kredytu zaciąganego na

budowę  oczyszczalni  zakończy  się  na  koniec  pierwszego  półrocza  2020  r.  Głównym

odbiorcom ścieków na terenie gminy jest oczyszczalnia ścieków, jak również są indywidualne

przyłączenia do oczyszczalni przydomowych.

 wydawanie pozwoleń na przyłącza. 

Obowiązuje tu Kodeks postępowania administracyjnego, gdzie w terminie 30 dni Spółka musi

wydać decyzję. Wydane pozwolenie ważne jest 2 lata i w przeciągu tego czasu wnioskodawca

musi podjąć prace przyłączeniowe.

Odnośnie  obecnych  stawek  taryf  poinformował,  że  zostały  one  zatwierdzone  przez

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie dla gminy Miłakowo. Ceny taryf nie wiele

się zmieniły od proponowanych dla rady gminy w listopadzie ubiegłego roku tzn.: 

 odbiorcy socjalno-bytowi oraz przemysłowi za dostarczoną wodę zapłacą 4,42 zł/m3

(stawka nie zmieniła się). 

 odbiorcy  socjalno-bytowi  za odprowadzenie  ścieków  zapłacą  6,94  zł/m3  (stawka

obniżona o 0,04 zł), a odbiorcy przemysłowi 11,56 zł/ m3 (wzrost o 1,29 zł). 

 opłata abonamentowa zostanie bez zmian i wynosi 3,95 zł.

Wszystko wskazuje na to, że ze względu na zmiany w ustawie Prawo wodne oraz ustawie  

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków taryfy w przyszłym

roku będą ponownie przyjmowane, tym razem na okres trzech lat.

W sprawie rozliczeń ze wspólnotami za wodę dodał, że Spółka zgodnie z przepisami powinna

rozliczać się z indywidualnym odbiorcom z jego licznika. Jeżeli chodzi o wspólnoty Spółka

rozlicza je z licznika, wodomierza głównego. Wszystko co dzieje się za licznikiem zbiorczym

jest już w interesie tylko i wyłącznie wspólnot. Występują pewne różnice, które wynikają  

z różnych powodów. Obecnie Spółka zakłada elektroniczne nakładki na liczniki indywidualne

i  liczniki  zbiorcze.  Okazuje  się,  że  dzięki  nim  ubytki  wody  są  niewielkie.  Wszystkim

wspólnotom takie nakładki były proponowane i większość w tej chwili z nich korzysta. Koszt

licznika oraz nakładek ponoszą wspólnoty na własny rachunek, natomiast Spółka na  swój

koszt zakłada nakładkę na licznik główny. 

Jeżeli  jakaś  wspólnota  ma  wątpliwości  z  rozliczeniem  wody  czy  ścieków,  to  ma  prawo

zarządzać  ekspertyzy  licznika  Spółki.  Spółka  co  pięć  lat  musi  legalizować  licznik
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indywidualny oraz licznik zbiorczy. Jeżeli ekspertyza wykaże, że wszystko jest w porządku

ze strony Spółki to koszt ekspertyzy ponosi wspólnota mieszkaniowa, natomiast jeżeli okaże

się inaczej, koszt ponosi Spółka. 

Jurczak D. uważa,  że temat  wspólnoty mieszkaniowej  nr 11 na Osiedlu Kolorowym nie

został  wyjaśniony.  21  marca  br.  odbyło  się  spotkanie  wspólnoty,  w  którym uczestniczył

Prezes Spółki,  księgowy oraz Pani Senator. Na spotkaniu przedstawiono zastrzeżenia oraz

wątpliwości mieszkańców. Spółka przyjęła uwagi, a nawet doszło do pewnego kompromisu,

ale jak do tej pory temat nie został załatwiony.

Wcześniej  zwracano  się  także  z  prośbą  do  Spółki  o  przedstawienie  rozliczeń  wspólnot

mieszkaniowych, ale zawsze odpowiedzi były ogólne. Osobiście występowała na posiedzeniu

Komisji  Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli  Spółki w zakresie rozliczań wspólnot,  ale

niestety wniosek nie został przyjęty. 

Obecnie  w  internecie  można  uzyskać  informacje  na  temat  przywłaszczenia  mienia  przez

pracownika Spółki rozliczającego wspólnoty. W związku z powyższym zapytała czy prawdą

jest,  że  dokumentacja  Spółki  oraz  wspólnot  znajdowała  się  w  prywatnym  mieszkaniu

pracownika  oraz  że  rozliczenia  wspólnot  odbywają  się  ręcznie,  a  nie  komputerowo.  

Mieszkańcy przychodzą na dyżury radnych z pytaniami w powyższej sprawie, ale są odsyłani

do Spółki, ponieważ nie mają wiedzy na ten temat. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  pytanie  dotyczące  przywłaszczenia  mienia

wspólnot nie jest na temat, a odpowiedź zostanie udzielona w punkcie sprawy różne.

Antochowski J. – jeżeli chodzi o wspólnotę nr 11, rzeczywiście spór przerodził się w wielką

aferę, a chodzi generalnie o 680 zł, które wspólnota ma zapłacić dla Spółki za wodę z 2017 r.

Obecnie nie chodzi już o zaległe środki,  ale należy trzymać się pewnych zasad,  bo jeżeli

wszyscy pokrywają koszty ubytków wody ze środków wspólnot, to również wspólnota nr 11

musi się do tego dostosować. 

Były również kłótnie o to, że zarząd wspólnoty jest nie taki jak trzeba, w związku z tym został

wybrany  nowy  zarząd.  Obecnie  okazało  się,  że  dwoje  z  nowo  wybranych  członków

zrezygnowało, ponieważ nie mogą się wzajemnie porozumieć. 

Na  spotkaniu  o  którym  wspominała  radna  Danuta  Jurczak  zaproponował,  że  Spółka  nie

będzie obciążała  wspólnoty nr 11 za zakup nakładki  na licznik  główny. Nakładki  zostały

założone  

27 stycznia br. na okres próbny za darmo. Nie wie co można by było jeszcze zrobić, aby

konflikt ten zażegnać.
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Poważnie  rozważa  zgodnie  z  przepisami  prawa  wypowiedzenie  umowy o  zarządzaniu  tą

wspólnotą.  Jedna  z  mieszkanek  żąda,  aby  Spółka  prowadziła  od  2009  r.  szczegółową

księgowość. Oczywiście rozliczania wspólnot są przedstawiane, ale księgowości osobistej dla

każdego mieszkańca nie są w stanie prowadzić, ani nie mają takiej potrzeby.

Odnośnie przywłaszczenia pieniędzy przez pracownika poinformował, że osobiście składał

 w  tej  sprawie  doniesienie  na  policję.  Obecnie  nie  może  ujawniać  szczegółów  sprawy,

ponieważ  jest  prowadzone  śledztwo.  Wykorzystano  sprytnie  fakt  prowadzenia  przez

wspólnoty rachunków w trzech różnych bankach,  gdzie  Spółka nie  miała  bezpośredniego

podglądu  do  konta.   Były  wykonywane  pewne  przepływy  środków,  które  spowodowały

zagarnięcie  mienia.  Osobiście  zlecił  księgowemu  przeprowadzenie  szczegółowej  kontroli

przepływów, co umożliwiło ustalenie wielkości strat. 

Całą odpowiedzialność Spółka bierze na siebie. Wspólnoty nie będą obciążone kosztami ani

poszkodowane. 

W sprawie stosowania metod ręcznych dodał, że była taka sytuacja. Prawdą jest również to,

że część dokumentów wspólnot znajdowała się w mieszkaniu prywatnym pracownika.  

Spółka odbywa spotkania ze wszystkimi wspólnotami do momentu wyjaśnienia sprawy, aby

nie  było  żadnych  wątpliwości.  Ponadto  wspólnoty,  które  będą  chciały  zrezygnować  ze

współpracy ze Spółką również będą miały do tego prawo. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej ze  względu  na  brak  dalszych  pytań,  przeszedł  do

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

c) zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  oraz  sprawozdania  z  wykonania

budżetu gminy za 2017 r. ;

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że radni otrzymali  w terminie wszystkie

potrzebne dokumenty.  

Sprawozdanie  finansowe składa  się  z  bilansu  z  wykonania  budżetu  jst,  bilansu  jednostki

budżetowej, rachunku zysków i strat oraz zestawienia zmian w funduszu jednostki za 2017 r.

Były one omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.

Otworzył dyskusję.

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1 – wstrzymujący radni podjęli uchwałę.

d) udzielenie Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
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2017 r. po zapoznaniu się z:

 sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2017 r.;

 sprawozdaniem finansowym;

 informacją o stanie mienia Gminy Miłakowo;

 opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu w Elblągu;

 stanowiskiem Komisji Rewizyjnej;

Burmistrz – uchwałą Rady Miejskiej z dnia 20 grudnia 2016 roku został przyjęty budżet na

2017  r.  Dochody  gminy  zaplanowano  w  kwocie  25.438.960,31  zł,  a  wydatki  w  kwocie

25.634.144,31 zł. 

W wyniku dokonanych zmian w ciągu roku nastąpiło zwiększenie planowanych dochodów

gminy o kwotę 682.795,60 zł,  gdzie  ostatecznie  planowane dochody gminy w roku 2017

wyniosły 26.121.755,91 zł, a planowane wydatki 27.387.997,91 zł.

W roku 2017 budżet został wykonany w następujących wielkościach:

 uzyskaliśmy dochody w wysokości 26.254.635,91 zł tj. w 100,5%, natomiast wydatki

wyniosły 26.800.902,27 zł, co stanowi 97,9 % planu;

Rok zamknął się deficytem w wysokości -546.267,36 zł. Wskaźnik łącznej spłaty zobowiązań

do dochodów wyniósł 2,72%, czyli zachowano relacje wynikające z art. 243 ust. 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

Na koniec roku wypracowano nadwyżkę operacyjną w wysokości 1.025.613,01 zł co oznacza,

że wydatki bieżące nie są większe niż dochody bieżące powiększone o nadwyżkę budżetową 

z lat ubiegłych – dzięki takiej sytuacji gmina mogła przeznaczyć te środki na wydatki mająt-

kowe, które wykonano w kwocie 1.804.741,70 zł, co stanowi w budżecie 6,7%;

Ze sprawozdań finansowych wynika, że gmina na koniec roku posiadała wolne środki w kwo-

cie 510.008,43 zł;

W 2017 roku wykonano następujące projekty z udziałem środków z budżetu UE:

 utwardzenie nawierzchni drogi nr 151526N w Miłakowie oraz modernizacja chodnika

(Górne Osiedle);

 projekty oświatowe: „Eksperyment nowym modelem lekcji”, „Zapewnienie równego

dostępu do edukacji przedszkolnej dzieciom z gminy Miłakowo”, „Wsparcie eduka-

cyjne uczniów i nauczycieli gimnazjum w Miłakowie”;

Łączne środki jakie gmina Miłakowo pozyskała w tym okresie tj. 4,8 mln zł. Należy do tego

doliczyć podpisaną już przez MPGK Sp. z o. o. w Miłakowie umowę na modernizację stacji

uzdatniania wody w Miłakowie na kwotę 1,5 mln zł, czyli gmina Miłakowo pozyskała łącznie

już  około  6  mln  zł  środków  pozabudżetowych.  Dla  porównania  dodam,  iż  w  starej
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perspektywie  finansowej  2007-2013  gmina  pozyskała  z  budżetu  UE środki  w  wysokości

ok.10 mln. zł.

Efektem pracy roku 2017 są również przygotowane dokumentacje m.in. na poprawę dróg 

i chodników w gminie, zagospodarowanie Osiedla Kolorowego, budowę kanalizacji i sieci

wodociągowych, które pozwolą Gminie w kolejnych latach ubiegać się o środki pomocowe.

Należy  zwrócić  również  uwagę  na  zadania  majątkowe  zrealizowane  w 2017  roku na

kwotę 1.804.741,70 zł  tj.:

 Utwardzenie nawierzchni drogi 151526N w Miłakowie oraz modernizacja chodnika

oraz  utwardzenie  nawierzchni  gminnej  drogi  wewnętrznej  oznaczonej  w ewidencji

gruntów jako działki 580, obręb Miłakowo; (Górne Osiedle)

  wybudowano chodnik przy ul.Chopina;

 utwardzono drogę przy ul. Mazowieckiej;

 opracowano dokumentację projektową na budowę ciągu pieszo - jezdnego  na ul. To-

polowej, Dworcowej, Leśnej, Prusa, Mazowieckiej, Chopina w Miłakowie;

 opracowano dokumentację  projektową na budowę kanalizacji  sanitarnej  Miłakowo-

Głodówko-Stolno oraz Polkajny;

 wybudowano odcinek sieci kanalizacji w ciągu ul. M. Kopernika – Szkolna;

 wybudowano dodatkowe punkty oświetleniowe na terenie Miłakowa;

 udzielono dofinansowania na zakup 2 samochodów osobowych oznakowanych na po-

trzeby policji;

 udzielono pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu w formie dotacji celowej na

dofinansowanie  zakupu  sprzętu  do  nowo  budowanego  pawilonu  rehabilitacyjnego

przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Szymanowie;

 wniesiono udziały do MPGK Sp. z o. o. w Miłakowie w związku z kosztami w zakre-

sie budowy oczyszczalni ścieków; budowy sieci wodociągowej do Miejscowości My-

słaki; budowy kanalizacji na ul. Kajki, Daszyńskiego oraz Młyńskiej;

Chcę powiedzieć, że w 2020 r. cała pożyczka na budowę oczyszczalni ścieków w Miłakowie

zostanie spłacona. Obecnie zostało około 500 tys. zł do spłaty. 

Myślę, że rok 2018 jest kontynuacją rozpoczętych zadań w roku 2017. Należy tu wymienić:  

 budowę placu zabaw w parku miejskim w Miłakowie. Odbiór rodziców i opiekunów

jest bardzo pozytywnie. Plac zabaw jest wykorzystywany do późnych godzin nocnych,

ponieważ jest on świetlony. 

 budowa  i  modernizacja  drogi  oraz  chodników  na  ul.  Daszyńskiego,  Kaszubskiej,

Młyńskiej, O. Wł. Włodyki, Sł. Stok.
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 termomodernizacja Miłakowskiego Domu Kultury;

 rozpocznie  się  również  budowa  ekologicznej  ścieżki  dydaktycznej  nad  brzegiem

jeziora Mildzie w Miłakowie,

 powstaną siłownie zewnętrzne w pięciu sołectwach na terenie Gminy Miłakowo,

 zostaną wyremontowane hale sportowe przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym,

 rozpocznie się inwestycja w zakresie modernizacji stacji uzdatniania wody.

Burmistrz,  na  koniec  kieruje  podziękowania  do  wszystkich  radnych  za  zaufanie  i

umożliwienie  realizowania  zamierzonych  działań poprzez  przyjmowanie  uchwał.

Podziękował  wszystkim  sołtysom  za  realizację  funduszu  sołeckiego,  gdzie  we  własnym

zakresie  organizowali  

i  wydawali  środki,  które pozwoliły na upiększenie swoich małych ojczyzn.  Gmina będzie

wspierała  sołectwa funduszem sołeckim,  ponieważ środki  te  są  wydawane z  rozsądkiem  

i  rozwagą.  Podziękował  pracownikom  urzędu  za  inwencję,  pomysłowość  przy  składaniu

wniosków.

Przewodniczący  Rady odczytał  Uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  ws.  wydania  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miłakowa

sprawozdaniu  z  wykonania budżetu  Gminy Miłakowo za rok 2017 r.  oraz  zaopiniowania

wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Miłakowie  w  sprawie  udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miłakowa z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2017 r.

Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii Komisji

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miłakowa z tytułu wykonania

budżetu Gminy Miłakowo za rok 2017.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej odczytał  opinię  Komisji  Rewizyjnej  w  powyższej

sprawie.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.

Jurczak D. uważa,  że inwestycja  prowadzona w Miłakowskim Domu Kultury świadczy  

o pewnej niegospodarności, ponieważ niszczy się coś co jest dobre i wykonuje się kolejny

raz.    Projekt  ocieplenia  budynku  powinien  być  w  jakiś  sposób  ograniczony,  ponieważ

poprzednia elewacja była dobra.

Wielka zasługa jeżeli chodzi o remont ulicy Daszyńskiego należy do Starostwa Powiatowego,

ponieważ wiele starań i wniosków w tej sprawie złożył radny Rady Powiatu Pan Zbigniew

Zabłocki. Uważa, że również podziękowania należą się dla Pana Zbigniewa Zabłockiego.  
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej ze  względu  na  brak  dalszych  pytań,  przeszedł  do

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1-przeciw radni podjęli uchwałę.

Przewodniczący Rady pogratulował i wręczył kwiaty dla Burmistrza Miłakowa 

Burmistrz Miłakowa podziękował za zaufanie i udzielenie absolutorium. W odniesieniu do

słów radnej Danuty Jurczak poinformował, że nie neguje niczyich zasług odnośnie remontu

ul. Daszyńskiego. Należy podziękować zarówno  Staroście Powiatu Ostródzkiego, jak i całej

radzie  powiatu za to,  że to  zadanie  zostało  ujęte  w budżecie  powiatu  na 2018 r.  Należy

cieszyć się, że ulica Daszyńskiego jest realizowana.  

e) emisji obligacji;

Skarbnik – uchwała określa obligacje w wielkości 2.100 o wartości nominalnej po 1.000 zł,

które  łącznie  wyniosą  2.100.000  zł.  W  uchwale  określone  są  zasady  emisji  obligacji.

Obligacje proponuje się w następujących seriach: od serii A18 do serii J18 o wartości po

200.000 zł oraz seria K18 o wartości 100.000 zł. Emisja zostanie przeprowadzona w 2018 r.

Wykup nastąpi od 2024 r. do 2034 r. Oprocentowanie obligacji będzie zmienne, równe stawce

WIBOR6M.  Podjęcie  uchwały  jest  wstępną  procedurą.  Później  zostanie  przeprowadzone

zgodnie z procedurą zamówień publicznych postępowanie, czyli oferty zostaną skierowane do

banków i po wybraniu najkorzystniejszej oferty Pan Burmistrz będzie mógł podpisać umowę.

Wcześniej  też wystąpi z wnioskiem do Regionalnej  Izby Obrachunkowej o zaopiniowanie

uchwały i możliwości wyemitowania obligacji. 

Obligacje  zostaną  wyemitowane  na  pokrycie  deficytu,  czyli  na  wydatki  majątkowe,

inwestycyjne,  które  są  ujęte  w  uchwale  budżetowej.  Wydatki  te  są  głównie  związane  

z  realizacją  zadań  wykorzystujących  środki  z  budżetu  UE,  a  także  obligacje  zostaną

przeznaczone na rozchody. Kwota obligacji jest zapisana w uchwale budżetowej, więc jest to

realizacja budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1 –wstrzymujący radni podjęli uchwałę.

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2018-

2034;

Skarbnik - WPF ulega zmianie w ogólnych wartościach określonych w załączniku nr 1 do

uchwały.  Zarówno dochody,  jak i  wydatki  zwiększa się  w kwocie 383.152,25 zł  z  czego

dochody  bieżące  zwiększa  się  o  kwotę  249.292,15  zł,  a  dochody  majątkowe  
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o kwotę  133.860,10 zł.  Natomiast  wydatki  bieżące  zwiększa  się  o  kwotę  131.005,40 zł,  

a wydatki majątkowe o kwotę 252.146,85 zł. 

W  załączniku  Nr  2  do  uchwały  dotyczącym  wykazu  przedsięwzięć  likwiduje  się

przedsięwzięcie pn. „ Opłata za zajęcie pasa drogowego – dotyczy drogi wojewódzkiej nr 528

Orneta-Miłakowo-Morąg  –  umieszczenie  w  pasie  drogowym drogi  wojewódzkiej  Nr  528

Orneta-Miłakowo-Morąg  w  miejscowości  Stare  Bolity  przyłączy  wodociągowych”  oraz

likwiduje  się  przedsięwzięcie  pn.  „Bankowa  obsługa  budżetu  Gminy  Miłakowo  wraz  

z podległymi jednostkami organizacyjnymi”

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2018 r.;

Skarbnik  Gminy  Maśnik  A.  – zaistniała  potrzeba  wymiany  uchwały,  ponieważ  przy

ostatecznym rozliczeniu placu zabaw należy dokonać przesunięć w obrębie tego zadania, ale

między paragrafami określającymi kwoty dofinansowania.  Przedstawiła wszystkie zmiany  

w budżecie gminy, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do ww. uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej ze  względu  na  brak  pytań,  przeszedł  do  głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.

h) wynagrodzenie Burmistrza Miłakowa;

Zastępca Burmistrza – w załączniku 1 do Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja

2018  r.  w  sprawie  wynagradzania  pracowników  samorządowych  ustalono  kwoty

wynagrodzenia zasadniczego oraz kwoty maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego na

poszczególnym  stanowisku,  głównie  chodzi  o  stanowiska  wójtów,  burmistrzów  i

prezydentów miast. Dotychczasowe stawki mają obowiązywać do 30 czerwca br., natomiast

od 1 lipca 2018 r. wchodzą w życie nowe stawki wynagrodzenia. Obniżono dolne i górne

limity wynagrodzenia zasadniczego średnio o 20%.   

Dubis  M.  -  w  2016  r.  Rada  Miejska  podejmowała  uchwałę  w  sprawie  wynagrodzenia

Burmistrza  Miłakowa.  Uważa,  że  uzasadnienie  powyższego  działania  jest  bardzo

enigmatyczne.  Rozporządzenie  Rady  Ministrów  jest  aktem  niższego  rzędu  niż  ustawa  

o samorządzie gminnym, w której widnieje zapis, że wynagrodzenie wójtów, burmistrzów,

prezydentów miast ustala rada gminy.

Nie widzi w tym rozporządzeniu uzasadnienia, dla którego rada miałaby podjąć powyższą

uchwałę. Nie ma konkretnych przesłanek do tego.  
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Jeżeli Rada Ministrów chce wprowadzać rozporządzenie w trakcie kadencji to najpierw musi

zmienić ustawę o samorządzie gminnym.  

Mecenas – w rozporządzeniu nie ma uzasadnienia, ale chodzi głównie o cyfry. Górny limit

wynagrodzenia zasadniczego jest niższy niż dotychczas. 

Jest  wiele  kontrowersji  na  temat  rangi  tych  aktów  prawnych,  a  radni  mają  wolną  

i nieprzymuszoną wolę głosować za podjęciem uchwały czy też nie. Projekt uchwały został

przygotowany, a radni mają prawo wyboru. 

Dubis  M.  uważa,  że  to  rozporządzenie  stawia  radnych  pod  tzw.  ścianą,  a  obniżenie

burmistrzowi wynagrodzenia jest dotkliwe, ponieważ zawsze jest spowodowane przez jakieś

przewinienie, co nie można zarzucić Burmistrzowi Miłakowa.

Mecenas – to rozporządzenie jest niezgodne z kodeksem pracy. 

Przewodniczący  Rady  –  na  Kongresie  Gmin  Wiejskich  Pan  Marek  Olszewski

Przewodniczący  Związku  Gmin  Rzeczypospolitej  Polskiej zwrócił  się  z  petycją  do

Prezydenta Polski, aby rozpatrzył ponownie te rozporządzenie. W odpowiedzi Pan Prezydent

poinformował, że przyjmuje petycje i rozpatrzy ją pod względem prawnym. Jeśli stwierdzi, że

jest ono niezgodne z Konstytucją, to wówczas podejmie dalsze kroki.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej ze  względu  na  brak  pytań,  przeszedł  do  głosowania.  

W wyniku głosowania  stosunkiem głosów 10 –  za,  1  -  przeciw,  2  -  wstrzymujące  radni

podjęli uchwałę.

Ad. 6 Interpelacje radnych;

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje.

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji. 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad.

Ad. 7 Zapytania, wolne wnioski;

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski. 

Jurczak D. poinformowała, że na dyżur radnych zgłosiła się mieszkanka Warkał z prośbą  

o  oddelegowanie  pracowników  robót  publicznych  zatrudnionych  w  urzędzie  do  ułożenia

polbruku pod wiatą, który od dwóch lat jest składowany i jak do tej pory nie jest ułożony. 

Odnośnie budowy wodociągu do miejscowości Warkałki zwróciła się z prośbą do Burmistrza

Miłakowa o przeanalizowanie rozpoczęcia prac budowy wodociągu od strony Warkał. Uważa,

że  mieszkańcy  tej  części  Warkałek  są  bardziej  potrzebujący  bieżącej  wody,  ponieważ  w

jednym z gospodarstw mieszka osoba starsza, leżąca, a w drugim osoba niepełnosprawna na
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wózku. Podobna sytuacja dotyczy osoby młodej, która mając małe dzieci, niestety nie może

zamieszkać w rodzinnym domu, ponieważ nie ma dostępu do bieżącej wody. 

Następnie analizując gospodarstwa domowe od strony Gudnik to  trzy czy cztery budynki

mają własne ujęcia wody. W związku z powyższym nie jest zasadne rozpoczynanie inwestycji

od strony Gudnik przy tak małych środkach jakie zostały przyjęte do budżetu gminy.  

Ponadto ze sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy gminy z organizacjami

pozarządowymi  wynika,  że  Stowarzyszenie  Symbioza  wydało  trzy  biuletyny  o  gminie

Miłakowo.  Zapytała  czy  można  zobaczyć  materiał  informacyjny  oraz  czy  te  biuletyny

dotyczyły  gotowania  z  sołtysami,  bo  jeżeli  tak  to  jest  to  typowa  kampania  wyborcza.

Stowarzyszenie jak najbardziej może reklamować co chce, ale dlaczego finansuje to gmina.

Proć  R. zwrócił  się  z  prośbą,  aby  przy  pisaniu  wniosków  unijnych  wziąć  pod  uwagę

możliwość pozyskania środków unijnych na przejście (trakt pieszo-rowerowy) od strony ul.

Młyńskiej  

w kierunku Państwa Zadwornych. 

Zastępca Burmistrza – myślimy o tym. 

Dubis M. zapytał czy osoba odpowiedzialna za oczyszczalnię ścieków w Ponarach i Rojach

odwiedza ją regularnie zgodnie z umowy. 

Smoliński  M. -  ma  obowiązek  utrzymywać  oczyszczalnię  przez  okres  trzech  lat  od

wybudowania.

Dubis M. – zwrócił się z prośbą, aby na następnym spotkaniu była przygotowana informacja 

o terminach przeglądów oczyszczalni przez tego pracownika.  

Burmistrz -  Stowarzyszenie  Symbioza  występując  o  środki  określiła  na  co  te  pieniądze

będzie wydawała, a kampania wyborcza trwa całe cztery lata. 

Antochowski  J. –  zwrócił  się  do  radnych,  aby  traktowali  rozpoczęcie  inwestycji  w

Warkałkach jako ciągłość tzn. nie zależnie od której strony inwestycja się rozpocznie będzie

trwała. Zaproponował, aby nie przymuszać Spółki do zmiany decyzji, dlatego że od strony

Gudnik  będą  mogli  od  razu  przyłączyć  gospodarstwa  do  wodociągu.  Jeżeli  budowa

rozpoczęłaby  się  od  strony  Warkał  to  środków  by  nie  starczyło.  Po  wykonaniu  odcinka

wodociągu nie wiadomo czy wystarczyłoby na zamontowanie przepompowni wzmacniającej

ciśnienie.  Jeżeli  znajdą  się  środki  w budżecie  na  2019  r.  to  Spółka  będzie  kontynuować

inwestycję i wówczas rozwiążą problem dla wszystkich mieszkańców. Warunki techniczne i

finansowe zmuszają do takiego właśnie podejścia.  

Termin rozpoczęcia inwestycji budowy wodociągu w Warkałkach muszą przełożyć, ponieważ
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obecnie muszą zająć się zapadliną na ul. Olsztyńskiej. Roboty rozpoczną się prawdopodobnie

w przyszły weekend, ponieważ chcą uniknąć dużego ruchu pojazdów jaki jest na co dzień. Po

wykonaniu naprawy rozpocznie się budowa wodociągu do miejscowości Warkałki. 

Przewodniczący Rady zapytał kto pokryje koszty zapadliny na ul. Olsztyńskiej.

Antochowski J. – koszty zapadliny pokryje Spółka. Po otworzeniu i wpuszczeniu kamery

będą mieli podgląd co było przyczyną zapadnięcia się jezdni. Mają podejrzenie, że gazownicy

kładąc  rury  gazowe  uszkodzili  kamionkę.  Zostaną  oni  wezwani  na  oględziny.  Zostanie

również  wykonana  pełna  dokumentacja  fotograficzna  i  techniczna,  aby  móc  wystąpić  do

firmy ubezpieczeniowej o pokrycie kosztów.

Jurczak D. zapytała o kwotę, która jest przeznaczona na wodociąg w tym roku oraz na jak

daleki odcinek wodociągu wystarczy środków. 

Antochowski  J. -  w  budżecie  na  2018  r.  przeznaczono  230.000  zł  na  inwestycje

wodociągowe,  z  tym  że  w  tej  kwocie  ujęty  jest  wodociąg  do  miejscowość  Nowe

Mieczysławy, Warkałki i ul. Bema. Jeżeli odejmiemy 30 tys. zł na wykonaną już inwestycję

na ul. Bema to zostaje około 200.000 zł na budowę wodociągu w Nowych Mieczysławach i

Warkałkach. 

Uważa, że Spółka powinna wybudować około 1,5 km wodociągu do Warkałek oraz 1 km do

Nowych Mieczysław.

Stryjek M. - nie zgadza się, aby wodociąg był budowany od strony Gudnik, tylko od strony

Warkał. Z informacji jakie posiada to dwa gospodarstwa wybudowały już swoje ujęcia wody.

Antochowski J. - z punkty widzenia technicznego korzystniejsze jest rozpoczęcie inwestycji

od strony Gudnik. Jeżeli Państwo zmuszą Spółkę od rozpoczęcia inwestycji od strony Warkał

to rozpoczną budowę wodociągu od drugiej strony. 

Stryjek M. – od strony Gudnik są gospodarstwa, które nie cierpią na brak wody. Uważa, że

kilka  gospodarstw  na  pewno  nie  podłączy  się  do  wodociągu.  Obecnie  wszyscy  chcą

wodociągu,  a  w  trakcie  wykonywania  inwestycji  nie  zostanie  podłączonych  40%

gospodarstw. Z drugiej strony jest więcej deklaracji na podłączenie się do wody. 

Antochowski J.  zaproponował, aby zorganizować zebranie z mieszkańcami Warkałek, aby 

z nimi przedyskutować powyższą inwestycję i podjąć ostateczną decyzję. 

Stryjek  M. uważa,  że  jest  to  dobre  posunięcie,  ale  należy  od  razu  na  spotkaniu  zebrać

podpisy mieszkańców, którzy zadeklarują podłączenie się do wodociągu. 

Antochowski J. na spotkanie zostanie przedstawiona pełna dokumentacja wodociągu oraz

deklaracje.  
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Ad. 8 Zamknięcie obrad.

Wobec  braku  kolejnych  postulatów,  Przewodniczący  Rady  zamknął  obrady  XLII   sesji

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 12.30. 

Protokołował: Przewodniczył:

             Inspektor ds. Obsługi Rady  Przewodniczący Rady Miejskiej

        (-) Agnieszka Korkuć              (-) Michał Boczulak
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